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استاندار هرمزگان:استاندار هرمزگان:   

نیازمند آشتی استانی و وفاق منطقه ای
 در هرمزگان هستیم

به گزارش روابط عمومی استانداری هرمزگان، محمد 
آشــوری تازیانی در نشست با جمعی از فعالان ستاد 
انتخاباتی پزشکیان و معتمدان غرب استان اظهار کرد: 
محور حرکت جمعی ما اگر توســعه استان است؛ باید 
نگرش هــای خود را تغییر دهیــم. وی بیان کرد: برای 
توســعه غرب هرمزگان نیز باید به سمت ایجاد یک 
فضای تعاملی بین فعالان سیاسی و بزرگان منطقه برویم.

نماینــده عالی دولت در هرمزگان اظهار کرد: تغییرات 
مدیریتی در استان با حفظ حرمت ها و رعایت موازین 
اخلاقی در حــال انجام اســت و به صورت مرحله به 
مرحله این مهم که امری بدیهی اســت، انجام می شود.

آشوری تازیانی اضافه کرد: اگر می خواهیم استان را از 
مخمصه توسعه نیافتگی نجات دهیم باید اهل گذشت 
و برخوردهای کریمانه باشیم و بخشی از مطالبات صنفی 
و سیاسی خودمان را کنار بگذاریم. وی یادآور شد: البته 
کسانی در دولت چهاردهم مسئولیت می گیرند و یا در 
مسئولیت ها ابقا می شوند که گفتمان رییس جمهور را 

قبول داشته باشند و این موضوع را بپذیرند.
پیگیری مطالبات خانواده های جانباختگان حادثه 

بندر شهید رجایی در حال انجام است
اســتاندار هرمزگان با اشاره به مطالبه خانواده ها مبنی 
بر شــهید اعلام شدن جانباختگان حادثه بندر شهید 
رجــایی، گفت: این موضوع به صورت ویژه در حال 
پیگیری اســت و نامه نگاری هایی با مسئولان انجام 
شده و نشست های متعددی نیز در این حوزه برگزار 

شده است 
محمد آشــوری تازیانی همچنیــن در جمع خانواده 
جانباختگان حادثه شهید رجایی با اشاره به ابعاد مختلف 
حادثه، اظهار کرد: در ساعات اولیه حادثه بیش از هزار و 
۶۰۰ نفر با ساماندهی و بسیج امکانات به مراکز درمانی 

منتقل شــدند و همه تلاش ها معطوف بر مدیریت این 
بحران شد. وی با اشاره به فرضیه های مختلف در رابطه 
با حادثه بندر شهید رجایی بیان کرد: از همان روزهای 
اول، گروه ها و کمیته هایی تخصصی برای بررسی دقیق 
ابعاد حادثه از زوایای مختلف به کار گرفته شده اند و قطعا 

ابعاد حادثه اطلاع رسانی خواهد شد.
نماینــده عالی دولت در هرمزگان با اشــاره به مطالبه 
خانواده ها مبنی بر شــهید اعلام شــدن جانباختگان 
حادثه بندر شــهید رجایی، اظهار کرد: این موضوع به 
صورت ویژه در حال پیگیری است و نامه نگاری هایی 
با مسئولان انجام شده و نشست های متعددی نیز در این 

حوزه برگزار شده است.
آشوری تازیانی با اینکه بیمه ها موظف به انجام تعهدات 
خود هســتند، گفت: در ســفر وزیر تعاون، کار و رفاه 

اجتماعی به استان بحث سوابق کاری جانباختگان مورد 
بــررسی و پیگیری قرار گرفت و همچنان این موضوع 

در حال پیگیری است.
وی ادامه داد: بحث اعطای مسکن به بازماندگان حادثه 
شهید رجایی نیز پیشنهادی است که استانداری هرمزگان 
به رییس جمهور، معاون اول رییس جمهور و وزیر راه 
و شهرســازی ارائه کردیم و هم اکنون در هیات دولت 

در حال پیگیری است.
اســتاندار هرمــزگان اطمینان خاطر داد کــه در کنار 
خانواده هــای جان باختگان خواهد ماند و تاکید کرد: 
بررسی تخلفات انجام گرفتــه در این حادثه از طریق 

دستگاه قضایی در دست پیگیری است .
محوطه ای ۱۷ هکتاری و پرُ از کانتینر در مجتمع ۲ هزار 
و ۴۰۰ هکتاری بندر شــهید رجایی ششم اردیبهشت 
امسال با یک انفجار دچار آتش سوزی شد و طبق آمار 
رســمی ۵۸ داغ ســنگین بر دل های مردم بندرعباس 

گذاشت.
تاکنون حدود ۷۰ نفر از افرادی که با حادثه بندرشــهید 
رجایی مرتبط بودنــد به عنوان مطلع و متهم، احضار، 

جلب و یا دعوت به مصاحبه شدند.

   

اقتصاد کیش -    احمد جباری پیگیر حل معضل آب شرب در غرب هرمزگان؛ وزیر 
نیرو با همراهی مدیر آبفا کشور به کمیسیون عمران آمد

با هدف کاهش تنش آبی در غرب هرمزگان، نشستی به ابتکار احمد جباری و با حضور 
وزیر نیرو، مدیرعامل آب و فاضلاب کشور و مدیرکل آبفای هرمزگان در کمیسیون 

عمران مجلس برگزار شد.
با هدف کاهش تنش آبی در غرب هرمزگان، در نشستی که به ابتکار احمد جباری و 
با حضور وزیر نیرو، مدیرعامل آب و فاضلاب کشور و مدیرکل آبفای هرمزگان در 
کمیسیون عمران مجلس برگزار شد، توافقاتی از جمله احداث آب شیرین کن جدید در 
پارسیان، افزایش ظرفیت واحدهای شیرین سازی در بندرلنگه و تسریع در بهره برداری 
از آب شیرین کن بندرچارک در سال جاری ، به منظور حل معضل آب شرب در بستک،  

از سوی وزارت نیرو حاصل شد.
در پی افزایش نگرانی ها درباره تنش آبی در غرب هرمزگان، نشست مهمی با حضور 
وزیر نیرو، مدیران عامل آب کشور، مدیرکل آب و فاضلاب هرمزگان، مدیران شرکت 
مپنا به عنوان مجری پروژه آبشیرین کن بندرچارک و اعضای کمیسیون عمران مجلس 

شورای اسلامی برگزار شد.
این جلسه که به ابتکار نماینده مردم غرب هرمزگان، برگزار شد، در ادامه پیگیری های 
میدانی و جلسات پیشین با شوراهای محلی سه شهرستان شکل گرفت ، جلساتی که به 

صراحت زنگ خطر تنش آبی شدید را در غرب استان به صدا درآورده بود.
جباری در این نشست با تاکید بر اینکه مناطق غربی استان از جمله بندرلنگه، پارسیان و 
بستک به هیچ منبع پایداری جز آب دریا دسترسی ندارند، اظهار داشت: مردم شهرستان 
بستک با بی آبی عجیبی دست و پنجه نرم میکنند و تعلل در بهره برداری از آب شیرین کن 
چارک که قرار است قسمتی از تنش آبی شهرستان بستک را کاهش دهد به هیچ وجه 
پذیرفتنی نیســت. وی افزود: عملیات اجرایی این پروژه از دهه فجر سال ۱۴۰۰ آغاز 
شد ولی در این سالها پیشرفت آن با کندی مواجه بود و مردم شهرستان بستک همچنان 

چشم انتظار بهره برداری از آن برای عبور از کم آبی جدی بودند.
جباری در تشریح جزئیات این جلسه گفت: شرکت مپنا بعنوان مجری پروژه آبشیرین 
کن بندرچارک اعلام کرد به دلیل انباشــت مطالبات خود از وزارت نیرو، امکان ادامه 
اجرای پروژه را ندارد و تجهیزات خریداری شــده اش نیز در گمرک مانده اســت. این 
موضوع با واکنش وزیر نیرو همراه شــد و دســتور صریح برای تسویه مطالبات این 
شــرکت در جلســه صادر گردید. در مقابل، شرکت مپنا متعهد شد که در سال جاری 
پروژه آب شیرین کن چارک را تکمیل و آماده بهره برداری کند. وی افزود: ما دیگر وعده 
نمی خواهیم. مردم امروز تشنه اند و این پروژه باید به سرانجام برسد. وزیر قول داده و 

مپنا متعهد شده است؛ حالا ما منتظریم تا عمل را ببینیم.
دبیر کمسیون عمران اضافه کرد: همچنین در این جلسه طرح جدیدی برای احداث 
آب شیرین کن در شهرستان پارسیان مطرح و مورد تأیید وزیر نیرو قرار گرفت. هدف 
از این طرح، تأمین پایدار آب شــرب شهرســتان پارسیان و کاهش وابستگی به خط 
انتقال موسوم به »محرم« است؛ خطی که آب خود را از سد کوثر در استان چهارمحال 
و بختیاری تأمین می کند. نماینده مردم غرب هرمزگان با اشاره به این موضوع، تاکید 
کرد: باید راهکارهای بومی و ساحلی برای تأمین آب نوار ساحلی طراحی شود، چرا 
که انتقال آب از مسافت های طولانی، پرهزینه و ناپایدار است و وقتی ما منبع پایداری 
همچون دریا در دسترس داریم باید به بهترین نحو از آن به منظور حل معضل آب شرب 
در نوار ساحلی استفاده کنیم. همچنین در راستای حل مشکلات آب شرب بندرلنگه 
مقرر شد که ظرفیت آب شیرین کن های مناطق ساحلی بندرلنگه و روستاهایی همچون 
شهر بندرلنگه ، گزیر و بستانه نیز افزایش یابد تا فشار برداشت از خط محرم کاهش پیدا 

کند و آب بیشتری به مناطق مرکزی تر همچون شهر بندرلنگه برسد.

برای حل معضل آب شرب   غرب هرمزگان صورت گرفت؛

حضور وزیر نیرو  و مدیر آبفا کشور 
در کمیسیون عمران مجلس

اقتصاد کیش -    مدیرکل حوزه استاندار هرمزگان با تاکید بر اهمیت نقش رسانه ها در 
مسیر توسعه و پیشرفت استان، گفت: تقویت ارتباط سازنده میان نهادهای اجرایی و 
رسانه ها در دستور کار است و انتظار می رود رسانه ها نیز در پیشرفت و توسعه استان به 

خوبی نقش آفرینی کنند.
محمد کمالی با حضور در خبرگزاری جمهوری اسلامی استان هرمزگان و در نشست 
بــا مدیــر و خبرنگاران این مجموعه که با هدف هم اندیــشی و ارزیابی ظرفیت های 
اطلاع رســانی در استان برگزار شد، با اشــاره به اینکه استان هرمزگان و به ویژه شهر 
بندرعبــاس با برخــورداری از موقعیت راهبردی، بنادر مهــم تجاری، ظرفیت های 
گردشگری، منابع انرژی و تنوع فرهنگی، در آستانه جهش توسعه ای قرار گرفته است، 
افزود: رسانه ها نقشی بی بدیل در هموارسازی مسیر، شفاف سازی عملکردها و ایجاد 

مشارکت عمومی دارند.
وی با بیان اینکه رســانه، بازوی توانمند دولــت در مسیر تحقق حکمرانی مطلوب 
است، بیان کرد: انعکاس واقع بینانه چالش ها و ظرفیت ها، مطالبه گری و نقد حرفه ای و 
امیدآفرینی مسئولانه، مولفه های کلیدی در عملکرد رسانه ای است که می تواند موتور 

توسعه استان را به حرکت درآورد.
مدیرکل حوزه استاندار هرمزگان با قدردانی از عملکرد حرفه ای خبرگزاری ایرنا در 
پوشش تحولات استان، اظهار کرد: ایرنا به عنوان یک رسانه ملی با پشتوانه ای معتبر، 
نقش موثری در ارتقای آگاهی عمومی، تحلیل مسائل راهبردی استان و تقویت گفتمان 

توسعه  محور ایفا کرده است.
کمالی در ادامه، خواستار تعامل بیشتر نهادهای دولتی با خبرنگاران شد و تاکید کرد: 
مدیران دستگاه های اجرایی باید رسانه را نه صرفا به عنوان منتقد، بلکه به عنوان شریک 
راهبردی خود ببینند و با پاسخگویی شفاف و به موقع، زمینه شکل گیری اعتمادعمومی 

و انسجام اجتماعی را فراهم سازند.
وی بــه برنامه های توســعه ای دولت در هرمزگان، از جمله طرح های زیرســاختی، 
اشــتغال زایی و حمایت از سرمایه گذاران اشاره کرد و افزود: پوشش دقیق و هدفمند 
این اقدامات، علاوه بر افزایش اعتماد عمومی، نقش مهمی در جذب سرمایه گذاری و 

افزایش مشارکت مردم در فرآیندهای توسعه ای دارد.
مدیرکل حوزه اســتاندار هرمزگان همچنین تصریح کرد: ایرنا به عنوان یک دستگاه 
تخصصی مورد وثوق حوزه رسانه می تواند ملاک و معیار خوبی برای ارزیابی شاخص 
ارتباط و تعامل ادارات و روابط عمومی های آن ها با حوزه رسانه باشد که قطعا از این 

ظرفیت استفاده خواهد شد.
ورود به عرصه روایتگری

رییس ایرنا مرکز هرمزگان نیز در این دیدار با بیان اینکه خبرگزاری ایرنا از روایت اول 
عبور کرده و وارد عرصه روایت گری اول شده است، گفت: خبرنگاران ایرنا با حضور 
بموقع در رویدادها، با هدف جلوگیری از گمانه زنی ها و شایعات، رویداد مورد نظر را 
به صورت ویدئویی و برخط برای مخاطبان روایت گری می کنند و در همین راســتا 

تلویزیون اینترنتی ایرنا راه اندازی و پخش زنده برنامه ها آغاز شده است.
کمیل بهشــتیان ادامه داد: یکی از اتفاقات خــوبی که در دولت چهاردهم رقم خورد، 
راه اندازی و افتتاح دفتر بوموسی با حضور حسین جابری انصاری مدیرعامل خبرگزاری 
جمهوری اسلامی بود، که می تواند توفیقات زیادی را برای استان و کشور در این نقطه 

راهبردی به همراه داشته باشد.
وی همچنین به نقش موثر رسانه ها در توسعه استان پرداخت و افزود: به عنوان خبرنگار 
یک خبرگزاری ۹۰ ساله، همواره رسانه های دیگر را همراه و در کنار خودمان می بینیم و 

درواقع همین هم افزایی رسانه ها موجب پیشرفت استان خواهد شد.
بهشــتیان تصریح کرد: انعکاس مشکلات و مطالبات مردمی را به عنوان یک رسالت 
مهم پیگیری می کنیم و از طرف دیگر نیز دستاوردهای دولت را در قالب های مختلف 

رسانه ای تبیین و به اطلاع مردم استان و کشور می رسانیم.

مدیرکل حوزه استاندار هرمزگان:

رسانه ها در پیشرفت و توسعه 
هرمزگان نقش آفرینی کنند

        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
با تاکید بر اینکه بحث های سیاسی، توسعه 
اســتان را با چالش مواجه می کند، گفت: 
برای توسعه و پیشرفت استان نیازمند آشتی 
اســتانی و وفاق منطقه ای هستیم؛ چرا که 
دعواهای سیــاسی ما را به جایی نخواهد 

رساند.

 

اقتصــاد کیش -        معــاون نظارت، بازرسی و 
حمایت از حقــوق مصرف کنندگان هرمزگان از 

برخورد قاطع با عرضه کنندگان کالاهای تقلبی در 
استان هرمزگان خبر داد.

عبدالرضا پیروی منش بــا اعلام خبر فوق اظهار 
داشت: با عرضه کنندگان کالای پوشاک غیر برند، 
تحت عنوان برند اصلی و اغفال مشــتریان توسط 
واحدهای صنفی مبنی بر عرضه کالای برند و اخذ 
وجه به قیمت برند اصلی در صورتی که کالا اصلی 

نبوده برخورد قاطع می شود.
وی بــا بیان اینکه تنها ســازمان صنعت، معدن و 
تجــارت متــولی برخورد با برندهــای خارجی 
نیست و تمام دستگاه های اجرایی عضو کمیسیون 
مبــارزه با قاچاق کالا و ارز اســتان در این زمینه 
مســئولیت هایی دارنــد، افــزود: در حال حاضر 
برخــورد با کالاهای قاچاق از برندها در دســتور 
کار این سازمان قرار دارد و بازرسان با واحدهایی 

که کالاهای قاچاق و تقلبی عرضه نمایند، برخورد 
قاطع خواهند داشت.

پیروی منش گفت: در همین راســتا بازرسان این 
ســازمان در بازرسی های مســتمر از واحدهای 
صنفی در ســطح اســتان پرونده ای تحت عنوان 
تقلب بــه ارزش ۶ میلیارد و هفتصد میلیون ریال 
تشکیل و پرونده تخلف جهت صدور رأی نهایی 

به تعزیرات حکومتی ارسال شده است.
معاون نظارت، بازرسی و حمایت از حقوق مصرف 
کنندگان هرمزگان در همین راستا به کلیه واحدهای 
صنفی تذکر داده می شود نسبت به رعایت قوانین و 
مقررات حقوق مصرف کنندگان پایبند باشــند؛ در 
غیر این صــورت و اثبات تخلف واحد مذکور در 
عرضه کالا و خدمات با واحد متخلف در چارچوب 

قوانین و مقررات برخورد جدی خواهد شد.

برخورد قاطع با عرضه کنندگان کالاهای تقلبی در استان هرمزگان

اقتصاد کیش -       رئیس جهاد دانشگاهی هرمزگان از آغاز دور جدید اعطای تسهیلات 
اشتغالزایی و کارآفرینی توسط این نهاد برای دومین سال پیاپی خبر داد.

احمد زاهری رئیس جهاد دانشگاهی هرمزگان، با اشاره به تداوم موفقیت های جهاد 
دانشگاهی در حوزه کارآفرینی و اشتغالزایی اعلام کرد: در پی نتایج مثبت سال گذشته، 
جهاد دانشگاهی بار دیگر در فهرست دستگاه های مشمول اعطای تسهیلات اشتغالزایی 

براساس بند 'ب' تبصره ۲ قانون بودجه کشور قرار گرفته است.
زاهری با اشــاره به فرآیند جامع ارائه این تســهیلات افزود: این حمایت ها در قالب 
پذیرش، مشاوره تخصصی، برگزاری دوره های آموزشی و اجرای پروژه، به متقاضیان 
ارائه می شــود؛ بطوری که افراد از مرحله پرورش ایده تا راه اندازی کسب وکار، تحت 

حمایت و راهنمایی کارشناسان مجرب جهاد دانشگاهی قرار دارند.
وی یکی از دستاوردهای مهم این طرح را دسترسی آسان کارآفرینان به سامانه جامع 
تسهیلات اشتغال کشور دانست و گفت: این سامانه، فرآیند اخذ تسهیلات و پیگیری 

پرونده های متقاضیان را ساده و سرعت بخشیده است.
زاهری اضافه کرد: بر اساس توافق های انجام شده با بانک های عامل، متقاضیان واجد 
شرایط به بانک ها معرفی خواهند شد و می توانند از مزایای این تسهیلات بهره مند شوند.

او با تأکید بر اهمیت توسعه مهارت های شغلی در مسیر کارآفرینی گفت: فرایند صدور 
مجوز دوره های آموزشی شــغل محور در حال حاضر تســهیل شده تا علاقه مندان با 

سهولت بیشتری وارد عرصه آموزش و کارآفرینی شوند.
وی افزود: هدف ما این است که با ارائه پشتیبانی علمی و اجرایی، بستری مطمئن برای 

ایجاد اشتغال پایدار و حمایت عملی از کارآفرینان جوان فراهم شود.
زاهــری همچنین بر ضــرورت ارتقای کیفیــت دوره ها و همــراهی تخصصی با 
شرکت کنندگان تأکید کرد و گفت: با استفاده از ظرفیت علمی و اجرایی، تلاش می کنیم 
مسیر ورود و پیشرفت افراد در حوزه کسب وکار هموارتر شود تا شاهد گسترش فضای 

اشتغال و رونق اقتصادی باشیم.
رئیس جهاد دانشگاهی هرمزگان، اعلام کرد: علاقه مندان برای دریافت اطلاعات بیشتر 

می توانند به معاونت آموزش و کارآفرینی جهاد دانشگاهی هرمزگان مراجعه کنند.

 

مهارت آموزی و حمایت عملی؛ ضامن 
اشتغال پایدار جوانان هرمزگان

 رئیس جهاد دانشگاهی استان هرمزگان:

اقتصاد کیش -      فاز دوم ساخت زیرساخت های گردشگری در ساحل تبن پارسیان 
با اعتبار ۱۵ میلیارد ریال و با هدف ارتقای امکانات و افزایش رضایت گردشگران آغاز 

شد که شامل ساخت ۶ آلاچیق و سکوهای نشیمن است.
محمد محســنی با اعلام این خبر گفت: عملیات اجــرایی این فاز با هدف ارتقای 
کیفیت خدمات گردشــگری و افزایش رضایتمندی گردشگران آغاز شده و اعتبار 
تخصیص یافته برای اجرای آن بالغ بر ۱۵ میلیارد ریال از محل اعتبارات استانی است.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی اســتان هرمزگان با اشاره به 
جزئیات اجرای این طرح افزود: در این مرحله، ســاخت ۶ آلاچیق گردشــگری و 
سکوهای نشیمن در محدوده ساحل روستای تبن در دستور کار قرار دارد که نقش 
مهمی در سامان دهی و تجهیز این ساحل به عنوان یکی از نقاط پرجاذبه گردشگری 

غرب استان ایفا خواهد کرد.
او با بیان اینکه روستای تبن از جمله مقاصد در حال رشد گردشگری در شهرستان 
پارسیان است، گفت: تکمیل زیرساخت ها در این منطقه نه تنها به جذب بیشتر گردشگر 
می انجامد، بلکه زمینه ساز اشتغال زایی محلی و رونق اقتصادی روستا نیز خواهد شد.

محســنی همچنین از برنامه ریزی برای ادامه توسعه زیرساخت های گردشگری در 

مناطق مستعد شهرســتان پارسیان )گاوبندی( خبر داد و تأکید کرد: با بهره گیری از 
ظرفیت های طبیعی و بومی، گام های موثری در مسیر تحقق توسعه پایدار گردشگری 

در غرب استان برداشته خواهد شد.

 
آغاز فاز دوم تکمیل زیرساخت های گردشگری ساحل تبن پارسیان

 

اقتصاد کیش -      طی ماه های اخیر، موضوع ممنوعیت سگ گردانی در برخی استان ها به 
بحثی داغ تبدیل شد که مخالفان و موافقان هر کدام به این موضوع واکنش هایی داشتند، 
اما افزایش آمار حیوان گزیدگی به ویژه از سوی سگ ها، با ثبت ۸۳۵ مورد در شهرستان 

بندرعباس، نشان از اهمیت چاره اندیشی برای این معضل است.
همچنین طرفداران حقوق حیوانات و مالکان ســگ ها این محدودیت ها را ناعادلانه 
دانسته و بر حق طبیعی خود برای نگهداری و گرداندن حیوانات خانگی تاکید می کنند.
دلایل اصلی طرح های ممنوعیت ســگ گردانی شــامل، مسائل بهداشتی مانند دفع 
فضولات حیوانات، احتمال حمله ســگ های بدون مهار، حســاسیت های مذهبی و 
فرهنگی و حفظ آرامش عمومی است و از سویی دیگر، برخی راهکارهای جایگزین 
مانند احداث پارک  مخصوص سگ ها یا وضع قوانین سختگیرانه تر برای مالکان )مانند 

استفاده از دهان بند و جمع آوری فضولات( پیشنهاد شده است.
دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان نیز، با وجود ممنوعیت سگ گردانی در شهرستان 
بندرعباس، خبری را مبنی بر افزایش آمار حیوان گزیدگی به ویژه از ســوی سگ های 

خانگی در مدت مشابه سه ماهه نخست امسال، را منتشر کرد.
رییس مرکز بهداشت شهرستان بندرعباس در این ارتباط گفت: ۸۳۵ مورد حیوان گزیدگی 
در سه ماهه نخست سال جاری در این شهرستان ثبت شده است که روند افزایشی نسبت 

به مدت مشابه سال قبل که ۷۳۸ مورد بوده را نشان می دهد.
دکتر اصغر زائری با بیان اینکه موارد حیوان گزیدگی به ویژه از سوی حیوانات خانگی 
رو به افزایش بوده است، افزود: بیشترین موارد گزارش شده در این مدت مربوط به 
ســگ ها است که در اثر بی توجهی یا رعایت نکردن اصول نگهداری صحیح اتفاق 

افتاده است.
وی با اشاره به اینکه بعد از سگ گزیدگی، بیشترین آمار از سوی گربه  بوده است، تصریح 
کرد: همه موارد حیوان گزیدگی با اقدامات پیشگیرانه شامل، سه نوبت واکسیناسیون و 
در صورت نیاز سرم تراپی انجام گرفته که هیچ مورد فوت ناشی از هاری در این مدت 

گزارش نشده است.
زائری توصیه کرد: شــهروندان در صورت گزش توســط حیوانات، حتی اگر حیوان 
واکسینه شــده باشــد، باید بلافاصله محل زخم را با آب و صابون به مدت ۱۵ دقیقه 

شست وشو دهند و سریع به مراکز پیشگیری و درمان هاری مراجعه کنند.
وی خاطرنشان کرد: آگاهی شهروندان درباره خطرات بیماری های مشترک و رعایت 
نکات ایمنی، باتوجه به افزایش نگهداری حیوانات خانگی ضروری است، تا از بروز 

حوادث ناگوار جلوگیری شود.
رییس مرکز بهداشــت شهرســتان بندرعباس بیان کرد: تزریق واکسن در سه مرکز 
پیشــگیری و درمان هاری شامل، مرکز بهداشت بندرعباس، خدمات جامع سلامت 

فین و هرمز در حال انجام است.
وی گفت: خدمات تزریق نوبت نخست واکسن به صورت شبانه روزی و نوبت های 

بعدی در شیفت صبح ارائه خواهد شد.

 

گزارش ۸۳۵ مورد گزیدگی 
طی سه ماه در بندرعباس

 رییس مرکز بهداشت شهرستان بندرعباس خبر داد:


